
7 a) Rapport från Juridiska nämnden för verksamhetsåret 
2024/2025  
  
Inledning 
Efter fjolårets rekordantal ärenden så var JN pigga på att starta säsongen men första 
ärenden blev inte aktuellt förrän i oktober. Sen start till trots så ramlade ärenden in i rask 
takt och vi kan stänga säsongen 2024/2025 med ett tangerat rekord i antal ärenden vilket 
redovisas i följande berättelse. 
  
Organisation och sammanträden 
Nämnden behöll sina ledamöter där två ledamöter omvaldes inför denna säsongen. Vi har 
haft totalt 22 sammanträden via Teams. Vi har även hanterat en handfull ärenden av mer 
akut och enklare natur, via sk Per Capsulam dvs, via mail. 
  
Antal och typ av ärenden 
Under säsongen har nämnden behandlat totalt 95 ärenden. De har fördelats enligt 
följande: 

• Disciplinärenden: 83 ärenden rörande fysiskt eller verbalt osportsligt beteende. 20 st 
ärenden är överklaganden från NDG. JN Noterar ett rekordantal anmälningar från 
VG. 

• Tävlingsärenden: 9 st, de flesta är överklagningar från distriktens tävlingsstyrelser. 

• Övriga ärenden: 3 fall med principiella frågeställningar kring tolkning av 
matchfixningsreglementet. 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 



Grafen representerar antal disciplinärenden Disciplingruppen (grått) och Juridiska 
nämnden (blått). Källa: IBIS 
Den orangea linjen representerar snittvärdet på alla säsonger och är efter aktuell säsong 
47,9 fall (10 års glidande snitt). 
  
Antal ärenden per serie (tom 25e februari-24) 

Serie 21/22 22/23 23/24 

SSL 8 8 7 

Allsvenskan  10 9 6 

Div 1 13 20 19 

JAS 17 8 22 

Övriga 8 7 29 

Totalt 56 52 83 

  
  
  
Statistik för utfallet 23/24 

  SSL Allsvenskan Div 1 Div 2 JAS USM Övrigt Grand 
Total 

Punkt 7 1 2 9   5 1 2 20 

Punkt 8 2   6   4   5 17 

Avskriven 1             1 

Fastställd     2 7 1 1 6 17 

Friad 3 4 2   12 1 2 24 

Nedsatt             4 4 

Totalt 7 6 19 7 22 3 19 83 

  
  
Fördelat på dam/herr 23/24 

Tävling Dam Herr 

SSL   7 

Div 1 11 18 

Allsvenskan 21 4 

JAS 1 21 

Övrigt 31 26 

Total 7 76 

*varav 1 manlig ledare 
  



Framtida utmaningar och mål 
Inför säsongen 2025/2026 önskar JN ett fortsatt fokus på distriktsnivå att tidigare stävja 
olämpligt språkbruk för att undvika punkt 7 anmälningar. 
Med denna rapport så tackar undertecknad för sig efter mer än 25 år i Svensk Innebandys 
tjänst, varav de 13 senaste åren i Juridiska Nämnden och de senaste 4 åren som ordförande. 
Jag önskar all framgång till den nya ordföranden. 
  
 
Stockholm, maj 2025 
  
Innebandyns Juridiska Nämnd 
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